
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van 10 maart 2010

Aanwezig: Mattia, Jorien, Thomas, Vinnie, Christophe B, Vincent (12u35)

Verontschuldigd: Michaël

De vergadering wordt geopend om 12u30.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Michaël M. is door een rode peugeot overreden terwijl hij een fles Malibu vasthad en kon daarom niet op de
kernraad zijn.

• Cudi is in onderhandeling met nieuwe drukkers voor volgend jaar.

• Het campagnedrukwerk dat volgens ons contract met Acco gratis is moet worden verdeeld onder de opko-
mende ploegen van heel Scientica. Vorig jaar is al het drukwerk samengenomen, maar nu is het onduidelijk
hoeveel elke kring heeft aangevraagd.

Voorbije activiteiten

Casino-avond Er was in het begin erg weinig volk, we zijn maar gewoon beginnen pokeren. Later was er iets meer
volk maar er is enkel gepokerd. Er waren veel te weinig presidium- en GAK-leden. We weten niet juist hoe
het komt dat er zo weinig mensen waren, dit is vooral spijtig voor Sofie die er veel tijd in heeft gestoken.
De shiften invullen ging ook erg moeizaam. Financiëel is het geen ramp, relatief voor het aantal volk is het
nog wel veel geld. De toastjes zijn laat gesmeerd en niet allemaal opgeraakt. De opkuis ging vlot. Er is nog
veel drank over, we zien nog waar die terecht kan komen.

Komende activiteiten

Proffentap Stefan Poedts heeft afgezegd. Enkel Antoine Van Proeyen is dus zeker, er is nog een mail gestuurd
naar Filip Cools. We denken dat er genoeg reclame is gemaakt om op tijd te komen.

Ouwzakkencantus Alles komt wel in orde. Het gaat wel vrij duur zijn, 10 euro inkom, maar we rekenen erop dat
de ouwzakken hier geen probleem mee hebben.
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Bedrijvendag Komt in orde. Er zijn nog wat bedrijven die last minute willen inschrijven, dit komt normaal ook in
orde. Het CV-boek doet Wina, de reclameboekjes worden door Merkator gemaakt. Dit komt wel in orde.
Er mogen wel meer mensen in het CV-boek komen, momenteel staan er een kleine 50 in. Christophe B en
Vincent doen de Winashiften op de bedrijvendag.

Kroegentocht Geen nieuws sinds de PV.

Infodag De communicatie is fout aan het gaan, de departementen en faculteiten lijken onafhankelijk te werken en
mails te sturen. Thomas zit er achter dat het voor volgend jaar beter gaat. Thomas doet ook de rest van
de communicatie dit jaar naar OWG, presidium en opkomende ploeg. Er zijn nieuwe T-shirts dit jaar. Op de
Scientica AKV is gezegd om even op voorhand samen te zitten met de mensen die op de infodag staan, om
de nieuwe terminologie goed te bekijken (CSE, diplomaruimte, ...). We zijn het er niet mee eens. Er zijn
andere en betere informatiebronnen voor die dingen, het is belangrijker dat we enthousiast reclame maken
voor onze richting. Studieboeken meenemen als voorbeeld kan handig zijn. De opkomende ploeg voorziet
best papiertjes met uitnodigingen voor het eerstejaarsweekend.

Top-100 bar Er is geen nieuws sinds de PV. Bar gaat zijn eigen top-100 samenstellen.

Varia

• De Winagenda’s zijn zo laat omdat Stijn mensen met een Winagenda zag rondlopen en dacht dat ze al
uitgedeeld waren.

• Het KBC-logo staat niet in de Winagenda, we passen de online versie nog aan om het hier in op te nemen.

• In de gedrukte Winagenda staan 4 extra bladzijden, waarvan 1 een reclame-pagina van Acco is. Hier wisten
we op voorhand niets van. We kijken na wat er hierrond in ons contract staat. We weigeren alleszins die 4
pagina’s te betalen. Verder vragen we nog na bij Acco wat ze ervan zeggen en we kijken dan of we eventuele
verdere stappen ondernemen.

• De gasflessen moeten 22 maart ten laatste weg. Er zijn opslaglocaties bij het departement fysica, maar prof.
Bollé zei dat we het bij de departementaal beheerder moesten navragen. Mattia heeft deze nu gemaild,
we wachten nog op antwoord. Aangezien de faciliteiten er zijn denken we dat het geen probleem is, tenzij
het voor de veiligheid niet mag. Als het wegens de veiligheid niet mag, wat gaan we dan doen? Eventueel
kunnen we proberen de gasflessen tijdelijk in het centraal magazijn van de KUL te plaatsen. We bekijken
eerst hoe het met het departement fysica afloopt, als dat niet lukt zien we nog verder.

• De affiche van de TD is geüpload naar Zwart op Wit. Vrijdag moet iemand die gaan halen, dit is aan de
vaartkom. Thomas zal zien wat hij kan doen. Vanaf volgende week zijn er plakshiften.

• Toneel wil affiches maken maar Charlotte wist niet goed wat ze hiervoor moest doen. Het KBC-logo moet
zeker op de affiche. De affiches gaan er heel last minute zijn als we het bij Zwart op Wit doen. We
kunnen sneller affiches bij Acco drukken, en om de kosten laag te houden kan het misschien gewoon in
zwart/wit. Toneel heeft al een groot budget, ze moeten niet nog meer uitgeven zoals vorig jaar is gebeurd
met decadente hoeveelheden drank. Mattia belt met Charlotte of Hans om duidelijke afspraken te maken
over affiches, vastleggen van het RC, etc.

De volgende vergadering gaat door op 17 maart om 12u30 in de Winagang.

2


